
 
 

                    

 

Številka: 900-0006/2024-35  
Datum: 7. 6. 2024 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
14. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 6. 6. 2024 

 

Prisotni člani: Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Davorin Lampe, Tita 
Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Dejan Mrak, Tomaž Kavčič, Nada Golija Vastič, Tatjana 
Majnik, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, Metod Habe, Francisco Estanislao Medic, 
Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik in Andrej Poglajen.  
opravičeno odsotni člani: Simon Permozer, Miranda Groff Ferjančič in Natalija Kovač 
Jereb. 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, Sanja 
Marija Pellis, Maja Majnik, Bogdan Zevnik, Martina Pišlar, Janja Hadalin in Margerita Strnad 
Kos. 
vabljeni: Brigita Šen Kreže, direktorica Komunale d.o.o. Idrija, Nejc Gosak, prostorski 
načrtovalec, Studio Formika d.o.o., Nadja Brence, ravnateljica Vrtca Idrija, Valerija Božič, 
direktorica Zavoda za turizem Idrija.  
 
Pričetek seje: ob 17.00. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 14. redne seje z dne 25. 4. 2024 

3. Letno poročilo 2023 Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 

4. Stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in 

dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, 3. javna 

razgrnitev 

5. Odlok o premembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 

knjižnica in čitalnica Idrija – skrajšani postopek 

6. Odlok o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, na 

katerih se plačuje parkirnina – skrajšani postopek 

7. Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v Občini 

Idrija – prva obravnava 

8. Pravilnik o sofinanciranju stroškov sterilizacije in kastracije lastniških mačk v Občini 

Idrija – prva obravnava 

9. Sklep o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina 

10. Sklepi o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija 

11. Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2024/25 

12. Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija 

13. Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2023 

14. Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2024 
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15. Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2024   

16. Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija 

17. Premoženjsko pravne zadeve 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 14. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=hLZXoRLibsM 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna.  
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se predlagani dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 13. redne seje z dne 25. 4. 2024 
 
Župan je svetnike seznanil, da je bil osnutek zapisnika poslan v predogled svetnikom. Župan 
je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala je Marija Bizjak Pavšič, ki je opozorila na napako 
v zapisniku: navedena prisotnost in odsotnost svetnice Tite Stanek Zidarič.   
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 25. 4. 2024 s 
popravkom. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 3 - Letno poročilo 2023 Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. (ni sklepa) 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o.. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:   
Erik Logar je povprašal glede planov ureditve zanemarjenega dela zbirnega centra Ljubevč. 
Pohvalil je zaposlene v zbirnem centru, ki znajo svetovati glede ločevanja odpadkov na 
lokaciji. Direktorica Šen Kreže je pojasnila, da sta Občina Idrija in Občina Cerkno podpisali 
sporazum o delitvi stroškov zbirnega centra, na podlagi katerega bosta v zbirni center 

https://www.youtube.com/watch?v=hLZXoRLibsM


 
 

                    

 

vlagali. Skladno z zakonodajo je potrebno določena območja pokriti, da se ne bodo 
pojavljale izcedne vode. 
Metod Habe je izrazil zadovoljstvo nad poslovanjem Komunale Idrija d.o.o. Izpostavil je 
nezavarovane ekološke otoke na črnovrškem, ki jih lahko premika močan veter. Direktorica 
Komunale je pojasnila, da so s predsedniki KS že izvedli popise, in se je strinjala, da je treba 
to nujno urediti. 
Marija Bizjak Pavšič je podala pripombo, vezano na zabojnik, ki je v Idrijskih Krnicah več 
mesecev ležal v grmovju pod cesto (pod ekološkim otokom). Pristojen za ravnanje z 
odpadki na Komunali je namreč krajana prepričal, da so krajevne skupnosti pristojne za 
ekološke otoke, zato je krajan sam poskrbel za postavitev zabojnika na ustrezno lokacijo. 
Podala je še pripombo glede pobiranja kosovnih odpadkov in razbitega stekla, ki je ostalo 
nepospravljeno. Direktorica je pojasnila, da je pripomba na mestu in da se bo z zaposlenim 
pogovorila. Svetnica je v nadaljevanju vprašala glede okvirnega plana postavitve ekoloških 
otokov. Župan je svetnici pojasnil, da je v proračunu zagotovljenih nekaj več sredstev, kot 
jih je bilo v preteklem letu. 
Franci Medic se je zahvalil za poročilo in pojasnil, da so na Odboru za finance govorili o 
rezultatu programa GJS, pozdravil je vračanje denarja odjemalcem. Vprašal je še, če je 
podpisani revizor v poročilu v sorodstvenem razmerju z bivšim direktorjem Fekonjo.   
Davorin Lampe je vprašal, kdaj je bilo napisano poročilo, in predlagal, da bi lahko svetnikom 
letno poročilo predhodno poslali v pregled, ker je obsežno in bi ga tako do seje lahko bolje 
preučili. Svetnik je izpostavil dejstvo, da ima Komunala Idrija d.o.o.  dobiček. Predlagal je 
dodatno zaposlitev za bolj frekventno čiščenje kanalov in jaškov po idrijskih ulicah. 
Direktorica je pojasnila, da so po revizorjevem poročilu sledile obravnave dokumenta na 
nadzornem svetu, skupščini in skupnem ustanoviteljskem organu. Obravnavano poročilo 
bi bilo možno posredovati po 8. maju 2024. Šen Krežetova je pojasnila, da se med GJS ne 
sme »pretakati« sredstev. Sledila je obrazložitev, da morajo biti presežki, ki so bili 
ustvarjeni npr. na ravnanju s komunalnimi odpadki, vrnjeni na isti del.  
Na razpravo se je navezala Dorica Gnjezda, ki je povedala, da občani potrebujejo 
vzpodbudo, da bodo tudi sami poskrbeli za urejenost svojega okolja. Glede košnje je župan 
podal pojasnilo, da so v dogovoru s KSMI zelenice pokosili, ko so se »čebele najedle«.     
Gregor Rupnik je opozoril na večkrat izpostavljeno temo prepolnih smetnjakov na 
frekventni lokaciji, kjer ljudje v mimohodu odlagajo smeti. Povprašal je tudi glede odpadne 
kmetijske folije, ki se jo lahko proti plačilu zbira v zbirnem centru, kar pa za občane 
Cerknega ne velja. Izpostavil je informacijo, da so komunale prejele evropska sredstva za 
namen brezplačnega zbiranja odpadne folije. Direktorica je pojasnila, da Občina Cerkno 
financira zbiranje folije iz proračuna in obljubila, da se bo na komunali Kamnik pozanimala 
glede razpisa oz. namenskih sredstev, ki jih je omenil svetnik.   
V razpravo se je vključil Tomaž Kavčič in zbrane seznanil, da Kmetijska zadruga dvakrat 
letno brezplačno pobira odpadno kmetijsko folijo.  
Dejan Mrak je predlagatelj zamenjave revizorjev, ob tej priložnosti je še enkrat izpostavil 
obravnavo in predlog odbora za finance, da bi bili seznanjeni z revizijskim poročilom. Župan 
je pojasnil, da je načeloma revizijsko poročilo namenjeno upravi, nadzornikom in 
predstavnikom lastnikov, pojasnilo glede revizorjevega poročila je podala tudi Klavdija 
Plestenjak, vodja finančno-računovodskega področja na Komunali. Na obrazložitev se je 
navezal Franci Medic ter se zahvalil za obrazložitev in seznanitev z dokumenti, ki jih 
dejansko niso dolžni pošiljati. Je pa opomnil, da brez potrditve svetnikov ne morejo višati 
ali nižati cen, kar se dogaja v duhu dobrega sodelovanja.   
Robert Šinkovec je pohvalil dobro pripravljeno revizijsko poročilo in izpostavil vprašanje, ki 
se mu poraja za prihodnost. Stroški storitev so občutno višji v primerjavi s preteklim letom. 
Svetnika je zanimalo, če je to povezano z obsegom storitev ali ceno dela na trgu. Predlagal 
je tudi preplastitev dotrajanega ovinka do Ljubevča. Direktorica je pojasnila, da gre za 
preplet obeh dejavnikov, ki ju je povzel svetnik.  



 
 

                    

 

Župan je ugotovil, da so bili svetniki seznanjeni z letnim poročilom 2023 JP Komunala Idrija 
d.o.o. 

 
 

Ad 4 - Stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in 
dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, 3. javna 

razgrnitev 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Janjo Hadalin, višjo svetovalko za okolje in prostor in Nejca Gosaka, 
prostorskega načrtovalca.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je vprašal, če se je 
razmišljalo, da bi se na sejo odbora povabilo KSMI.  
Predsednik odbora Erik Logar je povedal, da na to temo ni bilo predloga in razprave. Se je 
pa navezal na slabo sodelovanje in udeležbo prebivalcev na javni razgrnitvi. Spraševal se 
je, kako vzpodbuditi ljudi, da bo v prihodnje zagotovljena boljša udeležba in ne bo več 
manjšina odločala o veliki večini. Nazadnje je zaprosil Gosaka, da poda obrazložitev, če je 
bil dokument v osnovi pomanjkljivo pripravljen, da je bilo podanih toliko sprejemljivih 
pripomb. Poročevalec Nejc Gosak je obsežno pojasnil, da mu v vsej zgodovini pripravljanja 
primerljivih aktov ni znano, da bi bila potrebna trikratna javna razgrnitev.     
Metod Habe se je navezal na pojasnilo in predlagal, da bi se pripravilo dve rešitvi, o katerih 
bi glasovali krajani. Župan je pojasnil, da so interesi prebivalcev različni, strokovna služba 
občinske uprave pa presodi o ustreznosti predloga, ki ga občinski svetniki dobijo v 
odločanje. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in 
dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, 3. javna 
razgrnitev. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 

Ad 5 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija – skrajšani postopek 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo. 
 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
 
 



 
 

                    

 

Predsednica komisije, Nada Golija Vastič, je podala amandmaje Statutarno-pravne 
komisije k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija: 
 
1. V 2. členu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija se besedilo »sklenitve pogodbe o zaposlitvi« nadomesti 
z besedilom »nastopa mandata«. 
 
2. V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 
knjižnica in čitalnica Idrija se doda nov 3. člen, ki se glasi: 

»V 1. odstavku 10. člena se doda nova šesta alineja, ki se glasi: 
- če v roku enega leta od nastopa mandata ne opravi strokovnega izpita iz 

bibliotekarstva.« 
 
3. Dosedanji 3. člen Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija postane 4. člen. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  

Franci Medic je zaprosil za amandmaje v elektronski obliki.  

Bojan Režun je kot član Statutarno- pravne komisije podal obrazložitev in zaprosilo, da se 

občinskemu svetu pojasnijo posledice sprejetja predlaganih amandmajev. Pojasnilo je 

podal Gregor Prezelj.  

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
1. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija v besedilu: 
»V 2. členu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija se besedilo »sklenitve pogodbe o zaposlitvi« nadomesti 
z besedilom »nastopa mandata«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
2. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 
knjižnica in čitalnica Idrija se doda nov 3. člen, ki se glasi: 

»V 1. odstavku 10. člena se doda nova šesta alineja, ki se glasi: 
- če v roku enega leta od nastopa mandata ne opravi strokovnega izpita iz 

bibliotekarstva.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
 



 
 

                    

 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
3. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija v besedilu: 
»Dosedanji 3. člen Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija postane 4. člen.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 6 - Odlok o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, na 

katerih se plačuje parkirnina – skrajšani postopek 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Pobudo za točko dnevnega 
reda so poslali člani Krajevne skupnosti Mesto Idrija. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je podal amandma k Odloku o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih 

površin v Občini Idrija, na katerih se plačuje parkirnina: 

V Odloku o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, na 

katerih se plačuje parkirnina se 5. člen spremeni tako, da se glasi: 

»Ta odlok začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se 

uporablja od 1.7.2024 dalje.« 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Erik Logar, ki je podal povzetek razprave 

z Odbora za finance. Izraženo je bilo namreč nezadovoljstvo s ceno 3 EUR za parkiranje in 

dodatna provizija. V razmislek je podal opombo, da je provizija ponekod vključena v ceno 

parkiranja. Pojasnilo o ceni parkiranja je podal župan, ki je povedal, da je na označevalnih 

tablah označena cena po odloku, provizija ponudnika storitev je povsod zabeležena v 

dodatnem tisku. Župan je obljubil tudi pisno obrazložitev ponudnika EasyParka. 

Bojan Režun je zaprosil za pojasnilo glede dovoljenja parkiranja invalidov kjerkoli po 

krajinskem parku. Gregor Prezelj je pojasnil, da bo parkiranje dovoljeno na označenem 



 
 

                    

 

območju, kjer se plačuje parkirnina. Župan je dodal, da so bili predlogi za spremembo 

podani s strani Zavoda za turizem in Liste Odgovorni za Občino Idrija. 

Dejan Mrak je vprašal, če ima medobčinski inšpektorat in redarstvo pristojnosti 

posredovanja, če nekdo brez dovolilnice parkira na označenem mestu za invalide. Svetniku 

je bilo pojasnjeno, da ne bodo zarisana parkirišča za invalide.  

Davorin Lampe je opozoril na nepregledno in kaotično parkiranje v Idrijski Beli. Župan se je 

strinjal in obrazložil, da bi se ob zarisu parkirnih mest zmanjšala kapaciteta parkiranih 

avtomobilov. 

Tatjana Majnik je povedala, da so bili pred uvedbo plačila parkirnine in avtobusnega 

prevoza avti parkirani povsod, odkar je urejeno plačevanje, ni več tako. Župan je pojasnil 

svoje mnenje, da bi morali v prihodnje tudi med tednom uvesti parkirnino, da bo 

zagotovljen javni prevoz. 

Cirila Hladnik je povedala, da jo jezi drobni tisk na označevalni tabli in dvomi v razlago, da 

je to zakonsko sprejemljivo. Svetnica pričakuje pisno obrazložitev. 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  

Sprejme se amandma k Odloku o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v 

Občini Idrija, na katerih se plačuje parkirnina v besedilu: 

»5. člen Odloka o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija se 

spremeni tako, da se glasi: »Ta odlok začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu 

Republike Slovenije in se uporablja od 1.7.2024 dalje.« 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 
ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, 
na katerih se plačuje parkirnina, upoštevaje sprejeti amandma. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 7 - Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 
Občini Idrija – prva obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Pobuda za točko dnevnega 
reda je bila poslana s strani svetniške skupine Lista Odgovorni za Občino Idrija. Župan je k 
besedi povabil poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija.  
 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 



 
 

                    

 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so Lovrenc Habe, ki je ponovil poziv, 
izpostavljen že na Odboru za finance. Pohvalil je, da se je realiziral predlog odloka, in 
predlagal dvig zneska najvišje možne subvencije na 100 %.  
Tomaž Kavčič se je navezal na razpravo in se spraševal, zakaj se komunalni prispevek 
obravnava kot »kazen«. Predlagal je, naj se poišče tudi vir sredstev, ne zgolj višino 
subvencije, in dejal, da se ne strinja s tem, da se sredstva vedno krčijo najprej na 
investicijah.  
Metod Habe je podal pripombo na 10. člen odloka, ki ga razume kot 100 % oprostitev 
plačila komunalnega prispevka. Župan je dodal, da je svetnikova pripomba na mestu.  
Marija Bizjak Pavšič je vprašala, koliko gradbenih zazidalnih parcel je na voljo. Župan je 
pojasnil, da jih je kar nekaj v Godoviču, Spodnji Idriji, Črnem Vrhu, Zavratcu in v Idriji, 
izpostavil je možnost povečanja parcel z lokacijskimi preveritvami.  
Davorina Lampeta je zanimalo, koliko potencialnih kandidatov je bilo v tekočem letu 
primerih za prejem nepovratne subvencije za mlade. Župan je pojasnil, da bi bilo 
upravičenih povprečno 5 vlagateljev letno.  
Franci Medic je izpostavil, da se mu zdi subvencija spodbudna, vendar je tudi on opozoril, 
da ne sme »dušiti« projektov na investicijah. Zaradi tega je menil, da mora biti omejitev v 
višini subvencije. 
Andrej Poglajen je nadaljeval po razpravi Medica in izpostavil, da se ne strinja, da se že v 
samem začetku 100 % subvencionira komunalni prispevek, ker bi se lahko hitro zgodilo, da 
bi zaradi tega bila prikrajšana kakšna investicija v ceste.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in 
mlade družine v Občini Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 8 - Pravilnik o sofinanciranju stroškov sterilizacije in kastracije lastniških mačk v 
Občini Idrija – prva obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija.  
 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Tita Stanek Zidarič je pohvalila idejo, vseeno pa vidi to kot potuho za neodgovorne lastnike 
mačk. Strinjala se je z omejitvijo in predlagala promocijo v okolju, kjer se je zaznal porast 
tega problema. Vprašala je o možnosti kastracije na veterini v Idriji. Župan je pojasnil, da 
je to v pristojnosti Zavoda Oskar Vitovlje, ki izpolnjujejo pogoje.  
Bojan Režun je opozoril na problematiko t. i. lastniških mačk, pobuda pa je bila v smeri 
kastracije divjih mačk. 



 
 

                    

 

Robert Šinkovec je izrazil pomisleke glede plačevanja kastracije lastniških mačk. Strinjal se 
je, da red mora biti, in podal primerjavo med mačko na kmetiji, ki jo vidi kot koristno žival, 
v mestu pa je povsem drugače.  
Tatjana Majnik je opozorila, da bo neodgovoren lastnik mačka kljub temu pravilniku spustil 
v naravo in bo Občina še vedno plačevala stroške prevoza zavodu Oskar Vitovlje. Župan je 
podal pripombo, da je vredno delati na tem in izrazil upanje, da bodo mediji poročali o 
razpravi.  
Franci Medic je podprl pravilnik iz naslova finančnega preobrata in stroškov, ki so vezani 
na prevoz mačk. Se je pa navezal na vrstni red in obravnavo vsebin na dnevnem redu seje.  
Erik Logar je opozoril, da gre za prvo branje in da ostaja dovolj časa, da se pripravi gradivo 
ter izlušči pomanjkljivosti do drugega branja.     
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Pravilnika o sofinanciranju stroškov sterilizacije in kastracije 
lastniških mačk v Občini Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles 
in v razpravi dane pripombe. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 9 - Sklep o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Pobudo za točko dnevnega 
reda so poslali člani Krajevne skupnosti Mesto Idrija. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Gregor Prezelj je predstavil AMANDMAJE Odbora za gospodarske javne službe k Sklepu o 

določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina: 

1. 2. člen Sklepa o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje 
parkirnina se spremeni tako, da se glasi: 

»Javne parkirne površine, kjer se plačuje parkirnina so: 
- javne parkirne površine - kopališče Lajšt v Idrijski Beli, 
- parkirišča za avtodome – območje Barbare v Idriji.« 
 
2. V Sklepa o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina 
se 5. in 6. člen brišeta.  
Dosedanji 7. in 8. člen postaneta 5. in 6. člen. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal Erik Logar, ki je želel pojasnilo, da se za 
parkirnino avtodomov na območju Barbare amandma navezuje zgolj na parkirnino, ne pa 
na plačilo vode in elektrike. Navezal se je tudi na brisanje parcel, saj je kopališče Lajšt 
opredeljeno s parcelami, ki so naštete. 



 
 

                    

 

Pojasnilo glede parcel je podal Davorin Lampe, ki predlog amandmaja vidi kot izogib 
možnim zapletom. Pridobili so zapisnik iz leta 2016, o katerem so razpravljali odborniki. 
Svetnik je prebral del takratne zapisane razprave. Župan je pojasnil, da so parcele 
kmetijsko zemljišče z namensko rabo ZS – površine, ki so namenjene oddihu, rekreaciji in 
športu na prostem. Dodatno pojasnilo na to temo je podala še Martina Pišlar.  
Erik Logar je zaprosil za dodatno pojasnilo: če ostanejo parcele zapisane v sklepu, ali bi to 
pomenilo oviro za pobiranje parkirnine. Martina Pišlar je pojasnila, da ni ovir, razen če bi 
se odvila parcelacija zemljišča, saj bi v tem primeru prišlo do neskladja. 
Metod Habe je preverjal lastništvo parcel in ugotovil, da so last Občine Idrija in Republike 
Slovenije. Ob tem se je spraševal, če je treba pridobiti kakšno soglasje. Župan je pojasnil, 
da so parcele v občinski lasti, razen parcel pri odbojkarskem igrišču, ki sodijo pod vodno 
zemljišče. 
Davorin Lampe se je navezal še na 3. in 4. člen Sklepa o določitvi javnih parkirnih površin v 
Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina, in podal predlog, da se leto razdeli na dve obdobji 
(sezonsko in izven sezonsko), opredeli višino parkirnine glede na sezono in tudi na tarifo 
med tednom in vikendi. Na ta način bi se v proračun zbralo več sredstev, ki bi jih lahko 
investirali v dotrajane objekte in parkirišče na Lajštu. Predlagal je dvig cen, tudi za 
parkirišče za avtodome v Barbarah. Župan je predlagal, da se sklep potrdi tak, kot je. 
Povedal je, da strokovnjak s področja prometa trenutno pripravlja osnutek podlag za 
sprejem predpisov s področja parkiranja v Idriji. Ugotavljal je, da so se ukrepi mestnega 
avtobusa dobro uveljavili med krajani, turisti pa so našli trike, s katerimi se izognejo plačilu 
parkirnine.     
Robert Šinkovec se je strinjal s kolegom, da bi se sezona delila na dve obdobji, moti pa ga 
višina parkirnine med vikendi in to, da ni postavljene dnevne omejitve. Izpostavil je, da je 
čas, da se temu področju nameni več truda, celostno uredi to področje in bolje pripravi 
gradivo. V nadaljevanju je svetnik predlagal, da se ob zaključku sezone pripravi analizo, 
koliko stane pobiranje parkirnine in ostale povezane dejavnosti. V nadaljevanju je svetnik 
repliciral Poglajnu, da je bil njegov poudarek na razvoju turistične panoge na tem področju.  
Tudi Franci Medic je opozoril na to, da se ne sme pozabiti, zakaj je bila uvedena parkirnina. 
Glede na to, da so se razmere izboljšale, je svetnik menil, da se ne sme vračati korak nazaj. 
Strinjal se je, da bi se lahko znesek omejilo na dnevno parkiranje za 15 €. Ob koncu razprave 
je svetnik povedal, da bo podprl predlog, apeliral pa je, da se pred koncem leta na 
naslednjih sejah pripravi gradivo za obravnavo.  Župan se je strinjal z večino razprav, je pa 
opozoril, da je potrebna takojšnja odločitev, da bo letošnjo sezono možno pobiranje 
parkirnine.  
Tatjana Majnik se je strinjala s predlogi, ker pa je sezona pred vrati, je svetnica apelirala 
na sprejem sklepa. Ponovno je poudarila, da je stanje po uvedbi parkomata na Lajštu in 
celotni Idrijski Beli neizmerno boljše. 
Andrej Poglajen se je dotaknil izjav glede previsoke cene parkirnine, kar se mu je zdelo 
populistično. Sam pa je opozoril na vidik varovanja okolja, kar je tudi bil prvotni namen. Po 
zgledu nekaterih občin bi bilo smiselno razmisliti o uvedbi modela letne karte za občane. 
Župan je ob koncu razprave povzel, da bi bilo potrebno razmisliti o dnevni karti po vzoru 
Postojnske jame.  
Erik Logar je povzel svoje razmišljanje in opozoril, da je nepopularno govoriti o visoki ceni 
urne postavke za parkiranje, namen je bil dosežen in v tem ne vidi zadržkov. Podprl je 
predlog, da se tudi med tednom v poletnem obdobju uvede parkirnino.  
Bojan Režun je opozoril na premalo izpostavljene teme: krajinski park, biseri, Unesco 
dediščina, Geopark in pomen trajnostnega varovanja teh naravnih danosti. Poskrbeti je 
treba za možnost razvijanja parka ter zagotoviti parkiranje izven krajinskega parka.     
Dejan Mrak je vprašal, če je brezplačni avtobus v Idrijsko Belo oglaševan in s tem na TIC-u 
seznanjajo turiste. Pojasnilo je podala Valerija Božič in povedala, da so tujci seznanjeni z 
voznim redom, informacije si morajo poiskati na internetu.  
 



 
 

                    

 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
1. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer 
se plačuje parkirnina v besedilu: 
»2. člen Sklepa o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina 
se spremeni tako, da se glasi: 
»Javne parkirne površine, kjer se plačuje parkirnina so: 
- javne parkirne površine - kopališče Lajšt v Idrijski Beli, 
- parkirišča za avtodome – območje Barbare v Idriji.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
2. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer 
se plačuje parkirnina v besedilu: 
»V Sklepa o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina se 
5. in 6. člen brišeta.  
Dosedanji 7. in 8. člen postaneta 5. in 6. člen.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje 
parkirnina, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 10 - Sklepi o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Predstavila je amandmaje Statutarno-pravne komisije k Sklepu o določitvi območij 

kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija: 



 
 

                    

 

1. V drugem odstavku 1. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v 
mestu Idrija se besedilo »parkirni prostor« nadomesti z besedilom »parkirno mesto«. 
2. Drugi odstavek 2. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija se spremeni tako, da se glasi: 
»Parkirna mesta iz prvega odstavka 1. člena, na katerih velja omejitev, se označi z vso 
potrebno prometno signalizacijo, v skladu z veljavnimi predpisi, ki urejajo prometno 
signalizacijo in prometno opremo na cestah.«. 
3. 4. člen Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija se spremeni 
tako, da se glasi: 
»Območje kratkotrajnega parkiranja se označi s prometno signalizacijo in opremo v skladu 
z veljavnimi predpisi, ki urejajo prometno signalizacijo in prometno opremo na cestah.  
Postavitev, zamenjavo, dopolnitev ali odstranitev prometne signalizacije odredi Občinska 
uprava Občine Idrija z odločbo.« 
 
Predlagani amandma Odbora za gospodarske javne službe k Sklepu o določitvi območij 

kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija: 

Prvi odstavek 2. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija 
se spremeni tako, da se glasi: 

»S tem sklepom se določi območje kratkotrajnega parkiranja:  
- na osmih vzdolžno označenih javnih parkirnih mestih na mestni cesti LK 130501, vzdolž 
objekta Prelovčeva ulica 2, 5280 Idrija; 
- na dveh vzdolžno označenih javnih parkirnih mestih na javni poti JP 631024, ob objektu 
Ulica sv. Barbare 6, 5280 Idrija.« 

 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Bojan Režun, ki je podal utemeljitev 

njegovega glasovanja. Je proti sklepu, ker je bilo leta 2005 in 2000 določeno, da je Aumeški 

trg območje kratkotrajnega parkiranja in če območje ni bilo označeno s prometno 

signalizacijo, ni za to kriv občinski svet. Nikakor ne sprejme, da se območja ne da označiti. 

Sam nikakor ne more našteti 5 uvozov, ampak našteje 2 uvoza. Vsekakor se da označiti. 

Gre za edino površino v tem delu mesta, kjer je frekvenca zaradi vseh ponudnikov storitev 

(notarka, banke, zavarovalnice) največja. Modre cone so namenjene kratkotrajnemu 

ustavljanju, ker je treba nekaj  urediti. Če bo urejeno za celodnevno parkiranje, tam ne bo 

nobenega prostega parkirnega mesta. 

Erik Logar je repliciral, da ni naloga Občine, da zagotavlja podjetjem parkirišča. Parkirišče 

v Barbarah je za to območje povsem priročno, za gibalno ovirane je tudi dvigalo. Opozoril 

je na napako v amandmaju in se vprašal o smiselnosti menjave števila označenih parkirnih 

mest. Obrazložitev sta podala Nada Golija Vastič  in Gregor Prezelj, gre za legalizacijo 

obstoječega stanja. 

 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
1. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»Prvi odstavek 1. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija 
se spremeni tako, da se glasi: 
»S tem sklepom se določi območje kratkotrajnega parkiranja:  
- na osmih vzdolžno označenih javnih parkirnih mestih na mestni cesti LK 130501, vzdolž 
objekta Prelovčeva ulica 2, 5280 Idrija; 



 
 

                    

 

- na dveh vzdolžno označenih javnih parkirnih mestih na javni poti JP 631024, ob objektu 
Ulica sv. Barbare 6, 5280 Idrija.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 0 
 

Amandma je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
2. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»V drugem odstavku 1. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija se besedilo »parkirni prostor« nadomesti z besedilom »parkirno mesto«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 0 
 

Amandma je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
3. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»Drugi odstavek 2. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija se spremeni tako, da se glasi: 
»Parkirna mesta iz prvega odstavka 1. člena, na katerih velja omejitev, se označi z vso 
potrebno prometno signalizacijo, v skladu z veljavnimi predpisi, ki urejajo prometno 
signalizacijo in prometno opremo na cestah.«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
4. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»4. člen sklepa s Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija se 
spremeni tako, da se glasi: 
»Območje kratkotrajnega parkiranja se označi s prometno signalizacijo in opremo v skladu 
z veljavnimi predpisi, ki urejajo prometno signalizacijo in prometno opremo na cestah.  
Postavitev, zamenjavo, dopolnitev ali odstranitev prometne signalizacije odredi Občinska 
uprava Občine Idrija z odločbo.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 



 
 

                    

 

Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  SKLEP:  
1. Sprejme se Sklep o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija, 
upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  SKLEP:  
2. Sprejme se Sklep o spremembi Sklepa Občinskega sveta Občine Idrija številka: 06201-
3/2005-19/12 z dne 19.5.2005. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 2 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 

Ad 11 - Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2024/25 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija, in Majo Majnik, vodjo Oddelka za 

družbene dejavnosti in gospodarstvo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 

Župan je podal svoje pojasnilo in svetnike pozval k razpravi. Najprej je svoje videnje glede 

razvojnega oddelka podal župan Tomaž Vencelj.  

Tita Stanek Zidarič je povedala, da zelo podpira odprtje oddelka s prilagojenim 

programom. Svetnica je izrazila skrb glede realizacije programa ter izpostavila dejstvo, da 

so prisotne visoke koncentracije radona v zraku in težava z zaposlitvijo ustreznega kadra. 

Zanimalo jo je, če je realno, da bi se oddelek odprl 1. 9. 2024. Ravnateljica je pojasnila, da 

so bile usposobljene vse tri prezračevalne naprave in je sedaj težava že sanirana. Glede 

zaposlitve specialnega pedagoga je napovedala, da bo objavljen nov razpis za zaposlitev, 

in če bo sistemizacija potrjena, bo 1. 9. 2024 nov oddelek odprt.   

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se predlagana Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2024/25. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 



 
 

                    

 

PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 12 - Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija, in Majo Majnik, vodjo Oddelka za 

družbene dejavnosti in gospodarstvo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je podal svoje pojasnilo in svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Robert Šinkovec, 
ki je ravnateljico vprašal, kateri dejavniki poleg razpršenosti enot vplivajo na dvig cen, da 
je cena vrtca v primerjavi z ostalimi občinami najvišja. Svetnik je ponovil februarsko 
vprašanje o cenah prehrane v vrtcu Spodnja Idrija, zanimalo ga je, če je bila opravljena 
ponovna kalkulacija cen. Ravnateljica je odgovorila, da poleg razpršenosti enot vrtcev na 
ceno vpliva tudi draga moderna oprema v vrtcih. Cene vrtcev v drugih občinah še niso 
ažurirane in se bodo tudi drugod še dvignile. Župan je potrdil ravnateljičino pojasnilo in ga 
podkrepil z dejstvi o materialnih stroških vrtca, ki nastajajo zaradi vzdrževanja in pregledov 
modernih naprav. Glede cen prehrane v vrtcu Spodnja Idrija je ravnateljica povedala, da 
so v maju ponovno preračunali cene in se je končna cena izdatno znižala, veljala bo od 1. 
6. 2024 dalje.     
Erik Logar se je navezal na ceno prehrane v vrtcu in vprašal, če res ni možno, da bi bila cena 
prehrane enotna po vseh enotah. Svetniku je bilo pojasnjeno, da imajo vse enote vrtca 
enotno ceno prehrane.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 13 – Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in računovodstvo, ki je 
predstavila gradivo.  
 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 16 



 
 

                    

 

ZA: 16 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 14 – Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in računovodstvo, ki je 
predstavila gradivo. Svojo obrazložitev je podal tudi župan. 
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. Odbor za urejanje prostora in varstvo okolja (UPIVO) je sprejel le stališče glede 
sklepa pri točki 2. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Davorin Lampe, ki se je oglasil kot predstavnik prebivalcev okrog Renkovca, ki jim je zopet 
iz proračuna izpadel pločnik. Župan je pojasnil, da so za Renkovc narejeni idejni projekti, o 
katerih mora odločati Direkcija za ceste.  
 
Nada Golija Vastič je predlagala, da se podaljša sejo in obravnava vse točke dnevnega 
reda. Župan je predlog dal na glasovanje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 0 
 

Predlog je bil sprejet. 
 
Marija Bizjak Pavšič je nadaljevala razpravo in opomnila na odpravo napake v gradivu. 
Margerita Strnad Kos je pojasnila, da je bila napaka za arhiv popravljena, od skrbnika je 
prejela popravek, na spletni strani pa se gradiva ni spreminjalo. 
Bojan Režun se je navezal na razpravo in komentiral, da bi po zgledu natisnjenih 
amandmajev lahko prejeli tudi popravek gradiva na mizo.  
Repliko na to temo je podal tudi Franci Medic in prebral izjavo Mirande Groff Ferjančič, ki 
jo je podala na Odboru za finance, in napako označila za nedopustno. Svetnika je zanimalo, 
če je taka obrazložitev napisana tudi v prijavi na javni razpis. Župan je pojasnil, da je to 
obrazložitev za občinski svet in ne prijava na JR. Bogdan Zevnik je dodal pojasnilo, da so se 
v besedilu pripetile napake, v tabeli pod besedilom pa so navedeni pravilni podatki, ki so 
prepisani iz investicijske dokumentacije, ki so bili navedeni tudi v prijavi na državni razpis. 
Podal je tudi pojasnilo glede projektantskih cen in izkušenj občinske uprave, da 
projektantske ocene niso natančne, temveč prenizke. Želeli so poudariti, da če bo odobren 
razpis, dobimo sredstva šele spomladi naslednje leto. Marija Bizjak Pavšič je podala repliko 
Zevniku, da ni oporekala podatkom v tabeli, temveč so jo zmotile napake v besedilu 
obrazložitve. 
Franci Medic je vprašal, če se je glede donatorskih sredstev za obnovo Modre dvorane 
povprašalo podjetja, ki imajo svoje športne klube in koristijo športno dvorano. Župan je 
zagotovil, da se jim bo poslalo dopis.    



 
 

                    

 

 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
1. SKLEP: Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine 
Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 14 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
2. SKLEP: Sprejme se Sklep o spremembi načrta razvojnih programov Občine Idrija 2024 
– 2028 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 12 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 15 – Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2024 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija. Kratko pojasnilo je podal 
tudi župan.  
 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je zaželel uspešno 
prodajo v upanju, da se bo napravo prodalo po knjigovodski vrednosti.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 16 – Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Valerijo Božič, direktorico Zavoda za turizem Idrija. 



 
 

                    

 

Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Franci Medic je vprašal, če gre pri zadolževanju za variabilno obrestno mero. Valerija Božič 

je to potrdila in povedala, da se pri Državni zakladnici obresti dnevno obračunavajo in 

objavljajo na spletu.  

Marija Bizjak Pavšič je zaprosila za obrazložitev glede navedbe v gradivu, da gre za 

dolgoročni kredit. Direktorica Zavoda za turizem Idrija je pojasnila, da gre za kratkoročni 

kredit in je prišlo do napake v gradivu. 

Tito Stanek Zidarič je zmotil podatek v gradivu, kjer so kot ranljiva skupina navedene 

ženske na podeželju. Božičeva je pojasnila, da je tako določeno v razpisu, in predlagala, da 

se svetnica s pritožbo obrne na EU. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda za turizem Idrija za leto 2024 v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 1 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 17 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija. Kratko pojasnilo je podal 
tudi župan.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 



 
 

                    

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP, pred sejo so bila vprašanja in pobude 

poslane pisno in so del zapisnika v prilogi.  

1. Andrej Poglajen je povedal, da ima pripravljeno poročilo o delu podžupana, ki ga bo 

zaradi dolžine tokratne seje predstavil na 15. seji, ki bo 4. 7. 2024. 

2. Dorica Gnjezda je vprašala, če so ograje pri objektu Soča še v uporabi, ker bi klekljarice 

na Festivalu idrijske čipke v senci pri Soči klekljale.   

3. Franci Medic je prejel pobudo občana glede spremembe prometnega režima, ki jo bo 

pisno posredoval občinski upravi.   

4. Erik Logar se je zahvalil za vsebinsko poročilo o senčenju na delovnem mestu, prosil je 

tudi za finančno poročilo. Podal je pobudo za umerjanje prometa v Godoviču (na relaciji 

centra, proti predoru in v nasprotno smer), namestitev merilnika hitrosti z opozorilom o 

prekoračitvi hitrosti. Težave so konstantne, svetnik pa je opozoril, da namestitev merilnika 

»vi vozite« dejansko vpliva na zmanjševanje hitrosti. Nazadnje je svetnik izpostavil 

vprašanje, ki ga je poslal direktorju Prezlju. Opozoril je namreč na zapis sodelovanja 

zunanjih članov na odborih, konkretno se je nanašalo na odbor, ki ga svetnik vodi. Zaradi 

domnevno kratenih pravic je bil na to temo sprožen spor na Upravnem sodišču RS, na 

katerem je bilo podano mnenje. Svetnik je želel, da se odgovor prebere, in v primeru, da 

je postopal narobe, se bo opravičil. V nasprotnem primeru pa svetnik pričakuje opravičilo 

druge strani. Na izrecno željo svetnika, se zapisniku dodaja pojasnilo Gregorja Prezelja, ki 

je povedal, da je glede na zaplet bila vložena tožba v upravnem sporu zoper Občino Idrija, 

da so kratene človekove pravice, ker tožeči stranki ni organ UPIVO omogočil sodelovanja 

na seji odbora. Skliceval se je na 2. in 13. člen Poslovnika Občinskega sveta Občine Idrija. 

Upravno sodišče je tožbo zavrnilo, sklicevalo se je na to, da delovna telesa niso organi 

Občine (to so župan, Občinski svet in Nadzorni odbor). Zunanji člani delovnih teles niso 

člani Občinskega sveta, zato nimajo istih pravic, kot izvoljeni člani Občinskega sveta.        

5. Nada Golija Vastič je podala pobudo, da bi z načrtovalcem urejanja kratkotrajnega 

parkiranja razmislili o njenem predlogu. Povedala je izkušnjo iz Nove Gorice, kjer je dobila 

plačilni nalog, ki ga je morala v roku 8 dneh poravnati v znesku 7,2 € oz. 12 ur parkiranja. 

6. Dejan Mrak je opozoril, da je bila včasih pri Kovačici tabla za smer Vojsko in Čekovnik, 

ki je sedaj ni več. Zbrane je povabil na veselico na Vojsko. 

7. Tudi Lovrenc Habe je navzoče povabil na slavnostno sejo KS Črni Vrh. Povprašal je še, 

kakšne so zadnje informacije glede vaškega trga in poti v šolo. 

8. Davorin Lampe je podal pobudo ob novi kolesarski povezavi nasproti transformatorske 

postaje, kjer je dostop za ribiče. Na tej lokaciji bi lahko postavili klopce in mizo za postanek 

mimoidočih kolesarjev ali ribičev. Opozoril je tudi na avtobusno postajališče na Marofu, 

kjer je okolica neurejena. Svetnik predlaga zasaditev s trajnicami. Zanimalo ga je, kako kaže 

z aktivnostmi glede zasaditve drevoreda od Zagoda proti Podroteji. Opozoril je na osvežitev 

podatkov na občinski spletni strani, zamenjavo odbornikov, ki so bili na novo imenovani na 

prejšnji seji.  

9. Tita Stanek Zidarič je ponovno opozorila na precejšen hrup toplotne črpalke pri vrtcu 

v Spodnji Idriji in podala pobudo, da se naredi dolgotrajne meritve hrupa preko celega leta 

v različnih obdobjih. Predlagala je tudi jasen akcijski načrt pri posameznih projektih, ki so 

objavljeni na spletni strani Občine Idrija.    



 
 

                    

 

9. Marija Bizjak Pavšič je vprašala, če je preslišala, kdaj bo objavljen seznam spremljanja 

poteka sanacij po poplavah. Ponovno je vprašala, če je kdo seznanjen glede sanacije 

izvajalcev optike oz. povrnitve v prejšnje stanje.  

10.  Robert Šinkovec je napovedal prejetje pisnih pobud za namestitev ograj na določenih 

odsekih na relaciji Podroteja – Godovič in na temo Šturmajc.  

11. Bojan Režun je vprašal, kdo bo izvajal nadzor pri vseh napovedanih javnih naročilih in 

projektih, ali bo to notranji ali zunanji nadzornik. Nazadnje se je svetnik zahvalil še za srčni 

defibrilator v mestnem jedru.  

Seja je bila zaključena ob 21.41. 

 
 
 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0006/2024-34 
Datum: 6. 6. 2024 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 6. 6. 2024 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 13. redne seje z dne 25. 4. 2024 
 
Potrdi se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 25. 4. 2024 s 
popravkom. 
 
 
Ad 3 - Letno poročilo 2023 Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 
 
Ni sklepa 

 
 

Ad 4 - Stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in 
dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, 3. javna 
razgrnitev  
 
Sprejme se stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in 
dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, 3. javna 
razgrnitev. 
 
 
Ad 5 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 
knjižnica in čitalnica Idrija – skrajšani postopek 
 
1. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija v besedilu: 
»V 2. členu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija se besedilo »sklenitve pogodbe o zaposlitvi« nadomesti 
z besedilom »nastopa mandata«. 
 
2. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 
knjižnica in čitalnica Idrija se doda nov 3. člen, ki se glasi: 

»V 1. odstavku 10. člena se doda nova šesta alineja, ki se glasi:- 
- če v roku enega leta od nastopa mandata ne opravi strokovnega izpita iz 

bibliotekarstva.« 
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3. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija v besedilu: 
»Dosedanji 3. člen Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija postane 4. člen.« 
 
4. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mestna knjižnica in čitalnica Idrija, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
 
Ad 6 - Odlok o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, na 
katerih se plačuje parkirnina – skrajšani postopek 
 
1. Sprejme se amandma k Odloku o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih 
površin v Občini Idrija, na katerih se plačuje parkirnina v besedilu: 
»5. člen Odloka o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija se 
spremeni tako, da se glasi: 
»Ta odlok začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se 
uporablja od 1.7.2024 dalje.« 
 
2. Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o določitvi javnih parkirnih površin v Občini 
Idrija, na katerih se plačuje parkirnina, upoštevaje sprejeti amandma. 
 
 
Ad 7 - Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 
Občini Idrija – prva obravnava 
 
Opravi se prva obravnava Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in 
mlade družine v Občini Idrija. 
 
 
Ad 8 - Pravilnik o sofinanciranju stroškov sterilizacije in kastracije lastniških mačk v 
Občini Idrija – prva obravnava 

 
Opravi se prva obravnava Pravilnika o sofinanciranju stroškov sterilizacije in kastracije 
lastniških mačk v Občini Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles 
in v razpravi dane pripombe. 
 
 
Ad 9 - Sklep o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina 
 
1. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer 
se plačuje parkirnina v besedilu: 
»2. člen Sklepa o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina 
se spremeni tako, da se glasi: 
»Javne parkirne površine, kjer se plačuje parkirnina so: 
- javne parkirne površine - kopališče Lajšt v Idrijski Beli, 
- parkirišča za avtodome – območje Barbare v Idriji.« 
 
2. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer 
se plačuje parkirnina v besedilu: 
»V Sklepa o določitvi  javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje parkirnina se 
5. in 6. člen brišeta.  



 
 

                   Pregled sklepov 14. redna seja 6. 6. 2024 

. 2023 

 

Dosedanji 7. in 8. člen postaneta 5. in 6. člen.« 
 
3. Sprejme se Sklep o določitvi javnih parkirnih površin v Občini Idrija, kjer se plačuje 
parkirnina, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
 
Ad 10 - Sklepi o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija 
 
1. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»Prvi odstavek 1. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija 
se spremeni tako, da se glasi: 
»S tem sklepom se določi območje kratkotrajnega parkiranja:  
- na osmih vzdolžno označenih javnih parkirnih mestih na mestni cesti LK 130501, vzdolž 
objekta Prelovčeva ulica 2, 5280 Idrija; 
- na dveh vzdolžno označenih javnih parkirnih mestih na javni poti JP 631024, ob objektu 
Ulica sv. Barbare 6, 5280 Idrija.« 
 
2. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»V drugem odstavku 1. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija se besedilo »parkirni prostor« nadomesti z besedilom »parkirno mesto«. 
 
3. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»Drugi odstavek 2. člena Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija se spremeni tako, da se glasi: 
»Parkirna mesta iz prvega odstavka 1. člena, na katerih velja omejitev, se označi z vso 
potrebno prometno signalizacijo, v skladu z veljavnimi predpisi, ki urejajo prometno 
signalizacijo in prometno opremo na cestah.«. 
 
4. Sprejme se amandma k Sklepu o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu 
Idrija v besedilu: 
»4. člen sklepa s Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija se 
spremeni tako, da se glasi: 
»Območje kratkotrajnega parkiranja se označi s prometno signalizacijo in opremo v skladu 
z veljavnimi predpisi, ki urejajo prometno signalizacijo in prometno opremo na cestah.  
Postavitev, zamenjavo, dopolnitev ali odstranitev prometne signalizacije odredi Občinska 
uprava Občine Idrija z odločbo.« 
 
5. Sprejme se Sklep o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja v mestu Idrija, 
upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
6. Sprejme se Sklep o spremembi Sklepa Občinskega sveta Občine Idrija številka: 06201-
3/2005-19/12 z dne 19.5.2005. 
 
 
Ad 11 - Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2024/25 
 
Potrdi se predlagana Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2024/25. 
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Ad 12 - Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija 

 
Sprejme se Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 13 – Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2023 
 
Potrdi se Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 14 – Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 
 
1. Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za 
leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se Sklep o spremembi načrta razvojnih programov Občine Idrija 2024 – 2028 
v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 15 – Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2024   
 
Sprejme se Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2024  v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 16 – Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija 
 
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda za turizem Idrija za leto 2024 v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 17 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  

 


